
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  

Møtereferat	  

Hva:	  AK-‐møte,	  nr.	  4,	  2016-‐2018	  

Avholdt:	  Scandic	  Holmenkollen,	  28.	  august,	  kl.	  0800	  -‐	  1700	  

Tilstede:	  Claus	  Ryste,	  Trond	  Olsen,	  Gunnar	  Hvammen,	  Lars	  Inge	  Graabak,	  

Andrea	  Bell	  Pedersen,	  Anne	  Cathrine	  Enstad	  	  

	  

Forfall:	  Kenneth	  Larsen	  	  

Kopi:	  Skistyret	  og	  NSF	  Administrasjonen	  

Referent:	  Trond	  Olsen	  

	  

	  

Sak	  32	  -‐	  Gjennomgang	  sport	  

	  	  	  	  	  	  	  	  Claus	  redegjorde	  for	  hva	  som	  skjer	  sportslig.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Gjennomgang	  WC-‐og	  EC-‐status.	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Redegjørelse	  for	  fremtidig	  hovedsamling	  for	  Ironman	  hvert	  tredje	  år	  i	  Oslo.	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Status	  vedrørende	  utdanningsløpet.	  Ak	  ber	  om	  at	  siste	  trinn,	  trener	  3,	  

ferdigstilles.	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Status	  på	  Sport	  Science.	  

	  

Sak	  33	  -‐	  Gjennomgang	  økonomi	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Gjennomgang	  av	  Trond.	  	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Redegjorde	  for	  usikkerhet	  omkring	  kostnad	  omkring	  barteravtale	  som	  kan	  

medføre	  en	  betydelig	  økonomisk	  risiko	  for	  alpint.	  Dette	  er	  et	  forhold	  som	  knytter	  seg	  

tilbake	  til	  2014,	  som	  skulle	  ha	  vært	  kostnadsført	  da.	  Gjennomgås	  ved	  neste	  

styremøte.	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Claus	  redegjorde	  for	  hvert	  lags	  budsjett	  opp	  mot	  førte	  kostnader.	  WC	  damer	  og	  

herrer	  har	  et	  visst	  overforbruk	  som	  AK	  ber	  om	  en	  tilbakemelding	  på	  hvordan	  skal	  

løses.	  AK	  er	  kritisk	  til	  om	  det	  lot	  seg	  gjøre	  å	  hente	  inn	  det	  tapte	  i	  inneværende	  år.	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Begge	  de	  her	  nevnte	  forhold	  hvor	  alpint	  løper	  en	  økonomisk	  risiko	  ble	  redegjort	  

for	  av	  Trond	  i	  Skistyremøte	  den	  27.	  august.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Claus	  redegjorde	  for	  tilskudd	  for	  E-‐cup	  for	  sesongen.	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Det	  ble	  gjennomført	  en	  diskusjon	  omkring	  mulige	  offentlige	  så	  vel	  som	  private	  

inntektsmuligheter	  som	  bør	  følges	  opp.	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Det	  ble	  diskutert	  ulike	  tiltak	  for	  å	  sikre	  større	  økonomisk	  forutberegnelighet.	  	  

	  

Sak	  34	  -‐	  Oppfølging	  fra	  AK-‐møte	  nr.	  2	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Status	  VM	  alpint	  2025	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Status	  WC	  City	  Event	  Oslo	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Høstmøte	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Gjennomgang	  aktuelle	  forhold	  ved	  sist	  Skistyremøte	  

	  

Sak	  35	  -‐	  Strategiarbeid	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  Bred	  diskusjon	  omkring	  hvordan	  man	  best	  tilrettelegger	  for	  å	  skape	  fremtidige	  

landslagsløpere.	  Nøkkelord	  som	  klare	  mål,	  breddeutvikling,	  forutsigbarhet,	  tydelige	  

prosesser,	  fortsatt	  fokus	  på	  fysisk	  form,	  ivaretakelse	  og	  rekruttering	  av	  

ressurspersoner	  som	  står	  for	  NSF	  Alpint	  sine	  verdier	  med	  mer	  stod	  sentralt	  i	  

debatten.	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  -‐	  I	  og	  med	  at	  komiteen	  ikke	  var	  fulltallig	  konkluderte	  man	  ikke,	  men	  var	  enige	  om	  

å	  fortsette	  arbeidet	  i	  neste	  komitemøte.	  Her	  vil	  ettervekst-‐	  og	  rekrutteringsansvarlig	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
hos	  NSF	  Alpint,	  Stefan	  J.	  Havnelid,	  møte.	  Fokus	  vil	  da	  særlig	  være	  på	  hans	  

ansvarsområde.	  	  

	  


